
VERKSAMHETSBERÄTTELSE SVALÖVS MONTESSORI EKONOMISKA FÖRENING 2024/25 

STYRELSEN 
Styrelsen har bestått av: 

Christer Eldh (ordf) 
Caroline Laurell 
Helene Berndtsson  
Jan -Ingvar Persson  
Thomas Forsberg  
Dan Persson  
Jesper Brenner 

 
Suppleanter:  

Madelene Henriksson  
Sofie Havgård  
Sara Mårtensson  
Charlotte Strömstedt 
 
 
ÖVRIGA FÖRTROENDEPOSTER 
Valberedningen har bestått av:  

Anna-Karin Persson 
Amelie Wångklev 
Jesper Christensson  

Revisorer: byråval: Öhrlings PWC, huvudansvarig revisor: Ann Rickard Nilsson 
 
Verksamhetsrevisor: Patrik Wijk  
 

VIKTIGA HÄNDELSER 
Den styrande principen för styrelsens arbete utgår från föreningens stadgar. Under året har styrelsen efter bästa 

förmåga arbetat med den löpande hanteringen av planerade och uppdykande ärenden. I det ingår att göra 

yttranden, bedömningar och lämna ut handlingar. Oftast är detta något som berör medlemmar, föräldrar på skolan, 

skolans personal och andra myndigheter. En av de trevligaste uppgifterna är genomförandet av den fina traditionen 

att bjuda skolans personal på julbord. Under verksamhetsåret 2024-2025 har vi haft sex styrelsemöten och 

styrelsens för året nybildade arbetsutskott (AU) har haft tre möten.  

Under året har styrelsen, vid sidan av det normala styrelsearbetet, vid några tillfällen kunnat stödja ledningen i 

hantering av externa och interna ärenden. Styrelsen har, som vanligt, kunnat genomföra en hel del av det 

som planerats för föreningens medlemmar och skolans elever. Två exempel på det är att styrelsen vid skolstarten 

ordnade med en frukost för föräldrar och elever på skolan. Under året har det ordnats fixardagar men styrelsen vill 

uppmärksamma att det blir allt svårare att få i gång aktiviteter som bygger på medlemmars aktivitet. Fixardagar och 

andra aktiviteter är därför färre än de varit tidigare. Skolan har en professionell hantering av fastigheters skötsel 

numera men likväl har fixardagar och andra föräldragemensamma aktiviteter en viktig sammanhållande betydelse. 

2025 har i lika stor omfattning som 2024 inneburit att styrelsen på olika sätt fått engagera sig i olika tillsynsärenden 

som exempelvis Skolinspektionen.  

Vid sidan av detta har styrelsens medlemmar gjort insatser för att fånga upp och vidarebefordra information mellan 

föreningen, skolans ledning och vice versa.  

Styrelsen för Svalövs Montessori ekonomiska förening genom  

Christer Eldh (ordf)  
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